



黎明山華人浸信會  
廿四週年堂慶主日聯合崇拜  
2015年5月31日

Richmond Hill (Chinese) Baptist Church  
24<sup>th</sup> Anniversary Joint Worship Celebration  
May 31, 2015

宣召	詩篇 29:1-2	主席
	「神的眾子啊，你們要將榮耀、能力歸給耶和華，歸給耶和華！要將耶和華的名所當得的榮耀歸給祂，以聖潔的妝飾敬拜耶和華。」	
祈禱		主席
歡迎及報告		袁牧師
頌讚		會眾
獻詩	“藉我彰顯基督”	詩班
影音		黃基諾弟兄
講道	“不變的信息” 加拉太書 1:11-17	Duguid 牧師
誦讀約書宣言		教牧同工
回應詩歌		會眾
感恩及奉獻祈禱		主席
讚美詩		會眾
祝福		Duguid 牧師
阿們頌		會眾
切蛋糕儀式		教牧同工

Call to Worship	Psalm 29:1-2	Chairperson
	“Ascribe to the LORD, you heavenly beings, ascribe to the LORD glory and strength. Ascribe to the LORD the glory due his name; worship the LORD in the splendor of his holiness.”	
Prayer		Chairperson
Welcome & Announcements		Rev. Jack Yuen
Hymns of Praise		Congregation
Hymn Presentation	“A Vision of You”	Choir
Video Clip		Elijah Wong
Sermon	“The Message That Lasts” Gal 1:11-17	Rev. Duguid
Covenant Reading		Pastoral Team
Hymn of Response		Congregation
Thanksgiving and Offering Prayer		Chairperson
Doxology		Congregation
Benediction		Rev. B. Duguid
Amen Chorus		Congregation
Cake Cutting		Pastoral Team

Chairperson	Andrew Chan
Speaker	Rev. Barry Duguid
Interpreter	Rev. Bernard Sin
Music Leader	Mark Yim
Pianist	June Hui
Choir Conductor	Eric Chau
Choir Pianist	Ruth Cheng
Greeters	Marianne Lee, Lillian Chan
Ushers	Samuel Wong, Molly Wong, Judy Tsao Andrew Siu, Joanna Siu, Brenda So
Photographer	Andrew Wong, Doris Wong Raymond Yu

《黎明山華人浸信會使命宣言》

使萬民作主耶穌的門徒，  
用聖經的真理裝備他們，  
並且建立健康的教會，  
就是基督的身體。

**The Mission of RHCBC is**

To make disciples of all Nations,  
by equipping them  
with the Word of God  
and through building healthy churches,  
which is the Body of Christ.

2015.5.31

廿四週年堂慶主日聯合崇拜  
24<sup>th</sup> Anniversary Joint Worship Celebration  
136 Hillside Drive, Richmond Hill, Ontario, Canada L4C 1T2  
Phone (905) 508-0901 • Fax (905) 508-0252 • www.rhcbc.org

參加崇拜聚會，請關掉手提電話或傳呼機，  
專心仰望神並讓祂更新我們的生命。

Please turn off cell phones and other electronic devices.  
Let us trust God to touch our lives afresh this morning

## 報告事項：

1. 主日崇拜開始，進入殿中敬拜，請保持肅敬靜默。
2. 禮堂及大堂設有奉獻箱，奉獻乃是基督徒當盡的本份。請記念神家需要，並按聖經教導，實行十份納一，忠心奉獻。如用支票，抬頭請寫「RHCBC」。未領有奉獻編號或第一次奉獻者，請到圖書館門外的財務部報告板，取用一個奉獻編號貼紙。  
➤ 4月份的奉獻報告已刊就，請到東翼佈告板查看
3. 祈禱乃基督徒最優先的屬靈服侍，是教會各事工的能力泉源。每週三晚上 8:00 至 9:30 舉行的中文堂祈禱會，會為到不同的事工禱告：第一週為基教部/崇拜部/英文堂、第二週為關顧部/兒童部/資料部、第三週為宣教部/外展部、第四週為教會領袖/節目活動部/供管部/財務部。
4. 7月24至26日為教會一年一度的退修會，請在6月7日前到西翼報名或查詢詳情；今日報名者仍可獲晨鳥優惠。
5. \*下週(6月7日)為「宣教主日」，中、英文堂講員：馮永樑牧師(美國華人福音普世差傳會的動員主任)。主日學合班：關靜嫻姊妹(101-102室)及黃建磐牧師(地庫09室)分享宣教體驗，早上9時30分開始，敬請準時出席。
6. 本年度第二季會友大會於下主日(6月7日)下午2:30舉行，請到接待處索取議程及上次季會會議紀錄。
7. 嚴建平博士誠意邀請我們出席 "Centre For Mentorship and Theological Reflection" 所舉辦的神學研究分享。日期：6月6日，地點：Bayview Glen Church (300 Steeles Ave. E)，時間：下午6時至9時。請預留時間參加。
8. 第49屆浸禮，將於8月30日舉行，鼓勵已決志接受耶穌基督為救主者接受浸禮。請往接待處或在家庭郵箱旁，取用浸禮申請表格，填妥後交回辦事處或教牧同工。
9. \*會眾消息：
  - 鍾錦輝(Samuel Chung)弟兄之母親鍾李葵映姊妹於5月25日在港安息主懷，安息禮拜定於6月7日舉行。鍾弟兄現於香港處理喪禮事宜
  - 會友郭祺祐弟兄在5月29日息勞歸主，安息禮拜詳情容後公佈

請為憂傷的家人祈禱，求主保守安慰兩個家庭。
10. 今週代禱事項：感謝天父的信實、良善、憐憫和恩典，帶領教會經過23個歲月。當我們踏進第24年時，主啊！助我們穩站基督磐石上，每天的生命能榮耀祢的名。
11. 崇拜後整理禮堂座椅的執勤團隊 - 今日：全體會眾；下主日：迦南團

## ESC Family News & Highlights:

1. Welcome to the joint Worship to celebrate our 24th Church Anniversary. We are glad to have the children worshipping with us today. Please note that there are NO Sunday school or children programs. Nursery Room is open for parents to use but it is not supervised.
  2. Offering report for April is posted.
  3. Church Retreat July 24-26: Registration ends on June 7. Today is the last day for early bird rates. Please check out the booth at West Wing for details.
  4. Next Sunday June 7 is Missions Sunday. Rev. Lawrence Fung, Director of Mobilization at GOI (USA) will speak at both ESC and CSC Sunday Worship. Mission Possible (Revelation 7:9-10). Rev. Jacob Ginter, Mobilization Manager of World Team will share about the mission field in Lima, Peru at ESC Sunday School joint class. Please plan to attend.
  5. The 2nd Quarterly Membership Meeting will be held on June 7 at 2:30pm in the basement Chapel. Minutes of last QMM and the Agenda are available at the Welcome Centre.
  6. Dr. Dennis Ngien sincerely invited us to attend the following workshop, which is organized by Centre for Mentorship and Theological Reflection:
    - Theme: Leadership or Sinking Ship?
    - Date: Saturday, June 6 at 6-9pm
    - Location: Bayview Glen Church.
    - Admission is free.

Please reserve time to attend.
  7. We are planning a baptism service on Sunday, August 30. So far we have two candidates to be baptized. If you are interested in being baptized and declaring your faith, please speak to one of our pastors or deacons. Baptism classes will be scheduled in June.
  8. Our condolences: (i) Samuel Chung's (鍾錦輝) mother (鍾李葵映) went to be with the Lord on May 25 in Hong Kong! Samuel is now in Hong Kong. The funeral service will take place on June 7. (ii) Ki-Yau Kwok (郭祺祐), father of Frank (and May) and Ruth (and Jephunneh); grandfather of Vinci (and Isaac) and Caleb Cheng, great-grandfather of Danica, went to be with the Lord on May 29. Funeral details will follow. Please pray for the two families during this difficult time!
- ~~~~~
- Prayer Focus this week:**  
Praise the Lord for His faithfulness, goodness, mercy and grace in leading RHCBC in the past years. As we enter into the 24th year, Oh Lord, help us to stand firm on Christ the Lord and glorify Your name every day!
- Please help stack up the chairs after worship. Next Week is Canaan Fellowship's turn to stack up the chairs.

## 上週奉獻記錄 Offering Report :

上週奉獻總數 Last Week Total	8,186.75	全年奉獻總數 Yearly Total	236,055.72
---------------------------	----------	------------------------	------------

## 各堂聚會資料 Our Multiple Services :

今日講員 Today Speaker	中文堂 CSC	「約會」 Seekers	英文堂 ESC	兒童部 Children
	聯合崇拜：Barry Duguid 牧師 Joint Worship: Rev. Barry Duguid			

上週人數 Last Sunday Attendance	中文堂 CSC	「約會」 Seekers	英文堂 ESC	兒童部 Children Ministry	
				兒童 Children	導師 Teachers
崇拜 Worship	223		106	22	13
總數 Total : 364					
主日學 Sunday School	83	—	50 + 16 seekers	12	2
總數 Total : 163					
國語尋道班 MEBS <sup>†</sup>	19	—	—	—	

上週祈禱會人數 Last Week Prayer Meeting	ESC : 1	中文堂 : 6
----------------------------------	---------	---------

<sup>†</sup> Mandarin Evangelical Bible Study

## 教牧及辦公室人員表 Pastoral Team

	內線 Ext	電郵地址 Email
顧問牧師：嚴建平博士 Advisory Pastor : Dr. Dennis Ngien		dngien@tyndale.ca 416-226-6620 ext. 2763
署理主任牧師：Barry Duguid 牧師 Interim Senior Pastor: Rev. Barry Duguid	102	bduguid@rhcbc.org
中文堂教牧：袁廣明牧師 CSC Pastor: Rev. Jack Yuen	104	jyuen@rhcbc.org
中文堂教牧：冼景業牧師 CSC Pastor: Rev. Bernard Sin	106	bsin@rhcbc.org
教牧助理：Jennifer Gibb 傳道 Pastoral Assistant: Pastor Jennifer Gibb	105	jpgibb@rhcbc.org
英文堂實習傳道：黃基諾弟兄 Pastoral Intern: Elijah Wong	110	ekwong@rhcbc.org
教會幹事：趙翁潔雲姊妹 Administrator : Valentine Chiu	101	vchiu@rhcbc.org